2018 台灣沙遊治療學會年度工作坊

當正念遇上沙遊 — 經驗連結取向在沙遊治療中的運用 行前通知

各位親愛的夥伴您好:

感謝各位參與本次沙遊治療學會的年度工作坊,工作坊將於2018年11月22號(四)至

11 月 25 號 (日) 正式展開!以下為工作坊的時間、地點、交通方式與注意事項,請務必

詳閱。

註:11/24 (六)當天中午 12:30-13:30 上課教室將舉辦沙遊學會第六屆第二次會員大會, 懇請非學會會員於此時段到教室以外地區用餐或休息,並將貴重物品隨身攜帶,造成您的 不便,敬請見諒!

電影賞析【冥想的力量,與內在動物共舞】

*日期:2018年11月22日(星期四)

* 時 間:晚間 19:00~20:30 (18:30 開始報到)

*地點:亞東紀念醫院南棟 10 樓第二教室

(台北捷運板南線亞東醫院站 3 號出口)

<mark>註:電影賞析不提供時數證明</mark>

系列工作坊【包含場次A、場次B】

*日期:2018年11月23日(星期五)至11月25日(星期日)

* 時 間: 每日 9:00 ~ 12:30; 14:30 ~ 18:00, 一日 7 小時。

(報到時間:8:10~8:50)

* 地 點:亞東紀念醫院南棟 10 樓第二教室

(台北捷運板南線亞東醫院站 3 號出口)

注意:請務必注意附圖,以利到達會場。本次請搭乘藥局旁的電梯,電梯號碼為7、8 號至十樓,若找不到電梯可詢問醫院的人員,以節約您的時間。(若搭乘1、2 號電梯只會到9樓,建議搭乘7、8 號電梯)

非常感謝您參與本次工作坊,另有以下事項請您配合:

- 當天如需補繳費以及退款的學員,報到時請至報到處找工作人員處理。
- 當天請至報到處簽到,領取名牌及資料並妥善保管,工作坊結束後請繳回名牌方能 領取證書。
- 活動進行期間,請將手機轉為震動或關機。
- 尊重智慧財產權,除工作人員,上課內容請勿錄音錄影。
- 研習當日需簽到與簽退,以利研習證書核發。
- 研習證書於您報名的工作坊場次結束後核發。
- 如需申請精神科醫師、諮商心理師、臨床心理師、社工師、藝術治療師繼續教育積分 認證者,請務必全程出席並另在積分教育申請簽到單上簽到,本會將依此簽到單核發 您參與之研習時數證明。
- 本次工作坊備有飲料及簡單點心。另為響應環保,請自備環保杯。

若有任何問題請和我們聯絡,可以加入學會 Line 官方帳號或是來信學會信箱詢問喔! *學會信箱: sandplay. tw@gmail. com

*Line 帳號:請搜尋 @zcb4314d,並加入好友。(記得要加@才搜尋得到官方 line)

課程時間表

場次	時間	主題	講師	翻譯
A	11/23 (五) 11/24 (六)	當正念遇上沙遊 — 經驗連結取向在沙遊治療中的運用	Dr. Martin Kalff	朱惠英老師
В	11/25	自性的永恆追尋 — 老年的心靈整合與接納		

亞東紀念醫院交通方式及餐飲說明

壹、交通:

捷運:臺北市及板橋搭捷運板南線往<u>頂埔</u>方向直接至「亞東醫院站」下車 土城民眾搭捷運土城線往南港展覽館方向直接至「亞東醫院站」下車

公車:

亞東醫院站下車 (南雅南路):

聯營公車:藍 37 號、藍 38 號、99 號、233 號、703 號、805 號、812 號、840 號、843

號

臺北客運:中永和---->板橋 51 號

亞東技術學院站下車(四川路):

臺北客運:10號、臺北客運(三峽線)

福和客運:57號

聯營公車: 234 號、705 號、265 號(土城)

火車、高鐵:搭至「板橋」站下車,轉乘捷運板南線往永寧方向至「亞東醫院站」 下車

停車服務:本院附設有收費停車場

院內動線:抵達本院後,敬請依下圖搭乘藥局旁的電梯,電梯號碼7、8號,至10

樓,若找不到電梯可詢問院內人員,以節約你的時間。

貳、餐飲說明:

·工作坊當天上、下午備有飲料及簡單點心,但請務必自備環保杯筷!

·本工作坊不附午餐。院內 B1 有美食街,對街亦設有餐飲店家,用餐方便。





2018 Taiwan Society for Sandplay Therapy Workshop

PRIOR NOTIFICATION

Dear attendances,

Thank you for attending our annual workshop, it would be held from 2018.11.22(Thu.) to 2018.11.25(Sun.) More details about the class for each day written below:

Note: 11.24(Sat.) 12:30-13:30 would be the annual general meeting of TSST, please move to another place with your personal belongings during the lunch time. We're sorry for any inconvenience.

I. Movie: Meditation with Animals

- 1. Date: 2018.11.22 (Thu.)
- 2. Time: 19:00-20:30 (Please check in 30 mins in advance.)
- 3. Location: Secondary classroom, 10thF, South Building, Far Eastern Memorial Hospital. (Far Eastern Memorial Hospital MRT station, exit 3)
- The certificate for this program is not provided.

II. 2018 Sandplay Workshops

- 1. Date:
 - (A) Individuation and Neural Integration: 2018/11/23 (Fri.) to 11/24 (Sat.)
 - (B) Age and Acceptance: 2018/11/25 (Sun.)
- 2. Time: $9:00 \sim 12:30$; $14:30 \sim 18:00$, 7 hours per day. (08:10-08:50 Check in)
- 3. Location: Secondary classroom, 10thF, South Building, Far Eastern Memorial Hospital. (Far Eastern Memorial Hospital MRT station, exit 3)

Note: Please read the map below so you could get to the location smoothly. You may take elevator No. 7& 8 which is next to the pharmacy in the lobby to get to 10thF. Elevator No. 1& 2 only go to 9thF. If you couldn't find the location, please ask staffs of hospital for help.

III. Please note:

- 1. Asking for refund or payment, please find the staff at the registration desk on the event day.
- 2. Please check in first at the registration desk and take the hand out and badge. Please return the holder on the last day and to get your certificate of the workshop.
- 3. Please turn off the cellphone or put the phone on vibrate during the workshop, and please note that any kind of photo taking and video recording is not allowed.
- 4. Please sign in and out every day in order to get your certificate, and the certificates will be provided on the last day you signed up for.

- 4. If you have these licensees below in Taiwan and are willing to get the educational credit, please be fully in engaged with the workshop. Educational credit provided: Psychiatrist, Counseling psychologist, Clinical psychologist, Social worker or Art therapist.
- 5. Please prepare your own bottles and tableware, desserts and beverage would be served during the break.

Your kindly cooperation is much appreciated! If you have any questions, please feel free to contact us by sending e-mail or LINE messages. We are willing to help:

- ♦ Email: sandplay.tw@gmail.com
- ♦ LINE ID: @zbc4314d (please remember to add the "@".)

IV. Transportation to Far Eastern Memorial Hospital

· MRT:

Take the Blue Line (板南線) for Dingpu (頂埔) and get off at Far Eastern Memorial Hospital Station, get out from exit 3 and you'll see the hospital.

· Train& High Speed Rail:

Get off at **Banqiao Station** (板橋車站), take the **Blue Line** (板南線) for **Dingpu** (頂埔) and get off at **Far Eastern Memorial Hospital Station**, get out from exit 3 and you'll see the hospital

- **Parking**: There is a paid parking lot in the hospital.
- · Traffic flow in hospital:

When you arrived hospital, please follow the map below to get to our classroom. **Please take elevator No. 7& 8 which is next to the Pharmacy to 10th floor.** If you clouldn't find the elevator, please ask the staffs in hospital for the direction, they are willing to help.

V. Food

• Lunch on own. There is a food court on the B1 floor, and there are also restaurants for lunch choices around the hospital.



